
پرسپولیس صبح روز گذشته آخرین تمرین قبل از سفر به عربستان را در ورزشگاه 
شهید کاظمی انجام داد. تنها غایب این تمرین سینا اسدبیگی بود که وضعیت 
نامشخصی در تیمش دارد. روز قبل از این تمرین باشگاه پرسپولیس از خبرنگاران 
دعوت کرد تا با حضور در ورزشگاه شهید کاظمی صحبت های افشین پیروانی 
گهانی بودجه ســـقف قرارداد باشـــگاه ها را  و حســـین بادامکی درمورد افزایش نا
پوشـــش دهنـــد. ایـــن در حالی بود که لوکاس ژوائو نیز روز گذشـــته اولین تمرین 
خود را در کنار سرخپوشان پشت سر گذاشت تا بعد از آن همراه تیم جدیدش 
راهی عربســـتان شـــود. کاروان پرســـپولیس ســـاعت 17 روز گذشـــته بود که راهی 
جده شـــد و سرخپوشـــان قرار اســـت دو نوبت تمرین در ورزشگاه محل مسابقه 

با الاهلی داشته باشند. 

   ژوائو شاکی از مسئولان باشگاه 
همان طـــور کـــه قبـــا در خبرها داشـــتیم باشـــگاه پرســـپولیس بعـــد از توافق با 
لوکاس ژوائو قرار بود عصر روز چهارشنبه نماینده خود را به استانبول بفرستد 
تـــا قراردادهـــا نهایی بین طرفین انجام شـــود. در همین راســـتا ژوائو و ایجنت 
پرتغالی اش عصر روز چهارشـــنبه در هتل مســـتقر و منتظر نماینده باشـــگاه 
پرسپولیس شدند. در این بین نزدیک به چهار ساعت تماسی از سوی باشگاه 
پرســـپولیس با آنها گرفته نشـــد و نماینده این باشـــگاه هم بر ســـر قرار نرســـید. 
همین مساله باعث شد که ژوائو از کوره در رفته و حتی تصمیمات عجیبی 
یافت کرده بود  یادی هم از ایران در بگیرد. جدا از این مســـاله او پیغام های ز
یادی مواجه  کـــه در صـــورت حضور در ایران و تیم پرســـپولیس با مشـــکات ز
خواهد شد. در هر صورت نماینده باشگاه پرسپولیس به هتل رسید و بابت 
تاخیرش عذرخواهی کرد. ضمن اینکه ایجنت پرتغالی ژوائو نیز توانســـت او 
را متقاعـــد کنـــد کـــه از تصمیمش برای انتقال به جمع سرخپوشـــان منصرف 
نشـــود. درنهایت قرارداد رســـمی بین طرفین امضا شد و ژوائو چهارشنبه شب 
بـــه همـــراه ایجنتش راهی ایران شـــد. او صبح روز پنجشـــنبه به خاطر تعطیل 
بـــودن ایفمـــارک با هماهنگی کادر پزشـــکی پرســـپولیس با حضـــور در یکی از 
بیمارســـتان های تهران تســـت های لازم پزشکی را پشت سر گذاشت و بعد از 
اینکه تاییدیه پزشـــکی اش را گرفت در ســـاختمان باشگاه پرسپولیس حضور 
پیدا کرد تا عکس های مربوط به عقد قرارداد گرفته شده و کارهای تبلیغاتی 

مربوط به آن نیز انجام گیرد. 

   شانس بسیار کم ژوائو برای بازی با الاهلی
یاد در تمرین  یدو مهاجم تازه وارد پرسپولیس با وجود خستگی ز با نظر خوان گار
صبح جمعه سرخپوشان حضور پیدا کرد. ژوائو در این تمرین بعد از صحبت با 
یکنان گرم کرد اما در ادامه زیر نظر مربی بدنساز تیم تمرینات  یدو همراه با باز گار
اختصاصی داشـــت. او به گفته خودش از فرم ایده آل کمی به دور اســـت و به 
حداقل دو هفته زمان برای آماده شدن نیاز دارد. با شرایط موجود اگرچه لوکاس با 
پرسپولیس راهی عربستان شد اما این سفرش بیشتر به خاطر این بود که در کنار 
اعضای تیمش باشد و به نوعی با جو تیم جدیدش آماده شود. او به خاطر دور 
بودن از فرم مسابقه بسیار بعید است مقابل الاهلی فرصت همراهی سرخپوشان 
را پیدا کند. این در شرایطی است که به احتمال خیلی قوی پرسپولیس در این 
بـــازی بـــا تک مهاجم به میدان برود و علی علیپور در نوک خط حمله به میدان 

یکن تعویضی جایگزین او شود.  رفته و آل کثیر نیز به عنوان باز

   اسدبیگی کل پولش را می خواهد!
باشگاه پرسپولیس روز چهارشنبه بی خبر از اینکه سازمان لیگ با قرار گرفتن 

یکنان زیر 25 سال این تیم تغییر نظر داده و  نام اوستون اورونوف در لیست باز
به نوعی موافقت کرده است، بار دیگر با ایجنت اسدبیگی برای خارج کردن 
یکن از لیســـت بزرگســـالان جلســـه گذاشت که به نتیجه نرسید. در  نام این باز
کی است  ی که با او شده بسیار شا این مورد باخبر شـــدیم اســـدبیگی از رفتار
و به این خاطر کل پول قراردادش را برای موافقت با فســـخ قرارداد می خواهد 
یش  و ایجنتش نیز بیشـــتر از خود او بر انجام این امر مصمم اســـت. اما درو
کیدش این است که حاضر نیست  به شدت با این قضیه مخالفت کرده و تا
بیشـــتر از نصـــف قـــرارداد او را پرداخت کنند ،درحالی کـــه او تا الان 20 درصد 
یافتی داشته است. به هر جهت طرفین هنور بر سر چگونگی جدایی  هم در
گفته  کرات شان امروز ادامه پیدا کند. نا به توافق نرســـیده اند و قرار اســـت مذا
نماند که اسدبیگی به خاطر همین مساله هم پرسپولیس را در سفر به عربستان 

همراهی نکرد و درواقع سعید مهری جایگزین او شد. 

   احتمال جذب بازیکن خارجی زیر 23 سال
ســـازمان لیـــگ و فدراســـیون فوتبـــال بـــرای اینکـــه به نوعی صـــدای اعتراض 
گهانی افزایش سقف قراردادها کم  باشگاه های لیگ برتری را درمورد تصمیم نا
یکن  یکن بزرگســـال داخلی و یک باز کنند در نظر دارند مجوز جذب یک باز
گر نهایی شود پرسپولیس  خارجی را برای این تیم ها در نظر بگیرند. اتفاقی که ا
ینگر به خدمت بگیرد. در این زمینه  یکن خارجی در پست و احتمالا یک باز

یدو به مسئولان باشگاه پرسپولیس پیش از این گفته بود که  باخبر شدیم گار
ینگر راست تقویت کنند خیلی خوب  گر می توانستند تیم شان را در پست و ا
بود. با توجه به قوانین جدیدی که قرار است لحاظ شود احتمالا پرسپولیس 
برای جذب وینگر راست خارجی اقدام خواهد کرد. هرچند سرخابی ها مهلت 
هرگونه تغییر در لیســـت آســـیایی برای هفته نخست را از دست داده اند و در 
یکن خارجی جدید نمی توانند از او در دیدارهای این هفته  صورت جذب باز

خود در لیگ نخبگان استفاده کنند. 

   الاهلی زیر ذره بین گاریدو
ی اخیر الاهلی در لیگ  گروه آنالیز پرسپولیس از چند روز پیش با آنالیز دو باز
یدو قرار دادند تا او بتواند طراحی  عربستان اطاعات خوبی را در اختیار گار
تمرینات تیمش را براساس شناخت از حریف قدرش طرح ریزی کند. جالب 
یدو در کنار خانبان همچنان  اینکه هنگام سفر پرسپولیس به عربستان نیز گار
ی با النصر  در حـــال آنالیز الاهلی و بررســـی آخریـــن وضعیت این تیم برای باز
بودند. این دو تیم عربستان که حریفان پرسپولیس در لیگ نخبگان هستند 
یدو این بود که حتما این  ی داشتند و برنامه گار شـــب گذشـــته با یکدیگر باز
گفته نمانـــد ایوان تونی،  ی را همـــراه گـــروه فنی اش بادقت تماشـــا کنند. نا بـــاز
مهاجم ملی پوش انگلیسی خرید گران قیمت باشگاه الاهلی بوده که یکی از 

دغدغه های اصلی کادر فنی پرسپولیس برای مهار او است.

رقابت های بوکس قهرمانی نونهالان و نوجوانان آسیا در شرایطی در هفته 
گذشته در شهر العین امارات به پایان رسید که تیم نوجوانان کشورمان برای 
ی در قاره آسیا شد و به  عنوان نایب قهرمانی رسید.  یخ ساز اولین بار موفق به تار
تیم 9 نفره کشورمان در حالی که با ترکیب کامل 13 نفره نیز اعزام نشده بود، در 
پایان رقابت ها با کسب 2 مدال طا، 2 نقره و 3 برنز پایین تر از ازبکستان و بالاتر 
گردان احدی در این مسابقات  از قزاقستان به مقام نایب قهرمانی رسید. شا
نشان دادند در صورت توجه بیشتر و اعزام به رویدادهای آینده می توانند آینده 
کبر احدی در گفت وگو با »فرهیختگان« با ابراز  بوکس ایران را بیمه کنند. ا
ی نمایندگان کشورمان از آینده بوکسورهای نوجوان  یخ ساز خوشحالی از تار
کید داشت. صحبت های سرمربی  صحبت کرد و بر لزوم حفظ این نفرات تا
سابق تیم ملی بزرگسالان و فعلی نوجوانان کشورمان را در ادامه می خوانید. 

یخ سازی  تیم بوکس نوجوانان کشورمان در مسابقات قهرمانی آسیا موفق به تار
شد. سطح این رقابت ها را چگونه دیدید؟ 

در مسابقات قهرمانی آسیا تمام قدرت های آسیا حضور داشتند و سطح 
فنی مسابقات بسیار بالا بود. حضور تیم اوکراین برای اولین بار در مسابقات 
یادی به بوکسورهای آسیایی داده بود. خدا را شکر با  قهرمانی آسیا  انگیزه ز
این شرایط بچه های ما خوب جنگیدند و مبارزه کردند و از نظر فنی بسیار 
خوب بودند و نتایج خوبی نیز کسب کردند. کسب این نتایج را به جامعه 
بوکس و ورزش تبریک می گویم و امیدوارم با حمایت های بیشتر شاهد این 

باشیم که این نفرات در آینده مدال المپیک کسب کنند. 

 شما تجربه مربیگری تیم ملی بزرگسالان را داشتید و به خوبی از شرایط بوکس 
یخ سازی تیم  کامی شاید تار ایران در سالیان اخیر باخبر هستید. پس از سال ها نا
نوجوانان روح تازه ای در رشته بوکس ایجاد کند. به عنوان کسی که نقش مهمی 

یخ سازی داشته اید؟ در این نتایج داشته، چه احساس از این تار
آنقدر خوشحال هستم که شاید باور نکنید. خدای من شاهد است که این 
خوشحالی ذره ای برای خودم نیست. البته خیلی دوست داشتم سربلند 
باشم و شرمنده مردم نشوم، اما آنقدر برای بوکس خوشحال هستم که حد 

ندارد. ما زیر پرچم فدراسیون بوکس هستیم و موفقیت آن برای تمام جامعه 
یم. برای بوکس  بوکس است. حسینی و احدی و همه ما می آییم و می رو
واقعا خوشحال هستم و لذت می برم. همه خوشحال هستند و می دانم همه 

جامعه بوکس نیز خوشحالند. 

در تمام سالیان گذشته همواره در هنگام شکست های بوکس بسیاری از مربیان 
ی در عدم نتیجه گیری بوکسورهای ما  و مدیران این رشته از تاثیر و نفوذ داور
صحبت می کردند. اتفاقی که با موفقیت تیم کشورمان در این دوره دیگر شاهد 
آن نبودیم. قطعا اشتباهات داوری همیشه و در هر رشته ای وجود دارد، اما این 

دوره مشخص شد که می توان حق را گرفت. 
ی حرف زدم و  ی اعتراض کردم و نه در مورد داور سال گذشته نیز نه به داور
در این دوره نیز شرایط همانند دوره گذشته بود. اعتقاد دارم سال گذشته و 
ی کردند و شاهد اعتراض و جنجالی نیز نبودیم.  امسال داوران درست داور
ی رای داوران نظارت داشتند و هیچ زد و بندی  ی به خوبی رو هیات ژور
گر باختند واقعا  انجام نشد و نظارت کامل وجود داشت. بچه های ما نیز ا
ی رسیدند که  گر هم بردند به گونه ای به پیروز در دیدارهای نزدیک باختند و ا

کسی نتواند حق آنها را بخورد. 

ید در بسیاری از موارد بحث داوری بهانه ای برای فرار از شکست ها   قبول دار
بوده است؟

ی صورت  نباید کتمان کرد برخی اوقات مانند همه رشته ها اشتباهات داور
می گرفت، اما برخی جاها نیز به دلیل نداشتن کرسی بین المللی حق بچه های 
ما را می خوردند. در این چند سال به خاطر اختافات کمیته بین المللی 
ی ها شده  ی داور المپیک و فدراسیون جهانی بوکس، نظارت بیشتری  رو
ی  و اشتباهات خیلی کمتر شده است و در این دوره نیز ندیدم حق خور
ی  صورت بگیرد. قبول دارم برخی اوقات نیز برای فرار از شکست بهانه داور
آوردیم و شاید خود من نیز این کار را کرده باشم. همیشه سعی کرده ام این 

کار را انجام ندهم، اما شاید من نیز مرتکب این کار شده باشم. 

یر سوال برده شده است.  در سالیان اخیر همواره توانایی مربیان ایرانی بوکس ز
گرد  شما در این دوره نماینده تمام مربیانی بودید که در دورترین نقاط کشور شا
تربیت کردند و به تیم ملی رساندند. فکر می کنم نتایج تیم نوجوانان و حتی 

نونهالان تا حدودی حقانیت مربیان ایرانی را ثابت کرد؟
هیوا نادری یکی از بوکسورهای من بود که در این مسابقات شب اول به اوکراین 
ی قد بلند بود که دست بوکسور ما  باخت و مدال نگرفت. حریف او به قدر
گر به بوکسور اوکراینی  به صورت او نمی خورد. این پسر آنقدر فنی است که ا
یافت  در دور اول نخورده بود تا فینال می آمد و درنهایت کاپ تکنیک را در
می کرد. قطعا در آینده از این پدیده بیشتر خواهید شنید که از کرمانشاه به این 
سطح رسیده است. مربی این بوکسور فکر نمی کنم تا به حال از استان خود 
خارج شده باشد، اما آنقدر این بوکسور را خوب و فنی تربیت کرده که بی نظیر 
گر به آنها رسیدگی شود  یم که ا است. ما مربیان خیلی خوبی در استان ها دار
و نصف حقوق مربیان خارجی را در اختیار مربیان داخلی، تیم و کادرفنی 

بگذارند باور کنید بهترین نتیجه را کسب خواهیم کرد. 

یرساخت ها و کمبود  با توجه به مشکلات مالی فدراسیون و فراهم نبودن ز
پتانسیل نیروی انسانی در رده سنی بزرگسالان، بهتر نیست هزینه این مربیان 
یرساخت ها و حفظ تیم های پایه شود؟ مربیان کوبایی به نظر شما با  صرف ز

این شرایط می توانند معجزه کنند؟ 
مربیان کوبایی با چوب جادویی هم فقط یک بار می توانند این کار را انجام 
دهند. امیدوارم برنامه ریزی صورت بگیرد. به هرحال حسینی در رأس فدراسیون 
همه هم و غمش نتیجه گرفتن تیم ملی بزرگسالان است. دخالتی در اینکه 
سیاست فدراسیون استفاده از مربیان خارجی یا داخلی است نمی کنم، اما 
امیدوارم قدر داشته های خود را بدانیم. فقط باید تیم های پایه ما حفظ شود. 
قبل از اعزام خواهش کردم و مربیان کوبایی چند روز تمرینات ما را دیدند. فونتانا 
با دیدن تمرینات درخواست کرد بچه ها در بازگشت با تیم ملی تمرین کنند. 
با حسینی در بازگشت صحبت کردم و خواهش کردم این بچه ها حفظ شوند 
و ایشان نیز موافقت کردند. قرار شد به زودی اردوی مشترکی با تیم بزرگسالان 
داشته باشیم تا بچه ها از تجربیات ملی پوشان و من نیز از تجربیات مربیان 
یادی خواهند  کوبایی استفاده کنم. مطمئن باشید در آینده این بچه ها حرف ز
داشت، به شرطی که ما آنها را به حال خود رها نکنیم. این بچه ها باید بتوانند 
در طول سال در اردو باشند و به تورنمنت های مختلف اعزام شوند تا بتوانند 
روند رشد خود را طی کنند. تیم ازبکستان بوکسورهای رده نوجوانان خود را به 
یس فرستاده بود تا آنجا نیز تمرین کنند. تمام رقبای ما اردوها و  المپیک پار

اعزام های مختلفی دارند و ما نیز باید به این شرایط برسیم.

اسدبیگیکلپولشراازپرسپولیسمیخواهد

احتمال جذب وینگر راست قوت گرفت

اکبراحدیدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:بوکسورهایتیمنوجوانانمیتواننددرآیندهمدالالمپیککسبکنند

با نصف حقوق مربیان خارجی، مربیان ایرانی بهترین نتایج را می گیرند
آنقدربرایبوکسخوشحالمکهحدندارد
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مهدی منصرف
خبرنگار

آخرینسفر3عضوهیاتمدیرهپرسپولیس؟

معرفی 2 عضو جدید در 24 ساعت آینده
کاروان پرسپولیس سه روز مانده به دیدار با الاهلی در حالی روز گذشته 
راهی جده شـــد که ســـه عضو هیات مدیره این باشـــگاه سرخپوشان را 
همراهی کردند. حسین شهریاری، محمد دلبری و سیدمجید پوراحمدی 
با وجود اینکه می دانند به زودی باید جای خود را به اعضای جدید بدهند 
با هزینه باشگاه راهی این سفر شدند. همان طور که قبا در خبرها داشتیم 
مجمع باشـــگاه پرســـپولیس که درواقع کنسرســـیوم بانک ها هستند در 
نشست هفتم شهریور خود تصمیم گرفتند ظرف 15 روز اعضای جدید 
هیات مدیره این باشگاه را معرفی کنند. در این فاصله نیز هیات مدیره 
فعلی باشگاه پرسپولیس جلسه ای را تشکیل ندادند و درواقع همه چیز به 
اعضای حقوقی بانک ها واگذار شد که در مجمع وظیفه معرفی اعضای 
جدید را داشتند. با این حال سه عضو هیات مدیره فعلی پرسپولیس 
فرصت را غنیمت شمرده و سفر به عربستان را از دست ندادند. ناگفته 
نمانـــد طبـــق آخرین خبرهای دریافتی دو بانک صادرات و تجارت که 
هریک 15 درصد از سهام باشگاه پرسپولیس را خریداری کرده اند هرکدام 
قـــرار بـــود یک عضو در هیات مدیره این باشـــگاه را معرفی کنند که این 
کار را انجام داده اند. از این رو قرار است ظرف 24 ساعت آینده این دو 
عضو که یکی از آنها رئیس هیات مدیره این باشگاه خواهد بود، معرفی 
شـــوند. همچنین بانک شـــهر دو عضو دیگر برای هیات مدیره باشگاه 
پرسپولیس در نظر دارد و مدیرعامل سرخپوشان نیز از سوی این بانک 
انتخاب خواهد شد. احتمال خیلی زیاد بانک شهر هم طی همین امروز 

و فردا دو عضو جدیدش را معرفی خواهد کرد. 

صدورمجوزبعدازآخرینفرصتبرایتغییر

اسدبیگی از لیست آسیایی پرسپولیس 
خارج شد

تیم های حاضر در لیگ نخبگان تا 5 روز قبل از آغاز اولین بازی خود در 
این مسابقات اجازه داشتند هر تغییری را در لیست خود ایجاد کنند. از 
، میاد سرلک و سعید مهری  این رو باشگاه پرسپولیس نام لوکاس ژوائو
را به لیســـت آســـیایی خودش اضافه کرد و نام ســـینا اسدبیگی را از این 
لیســـت 35 نفره خود خارج کرد. این اتفاق در حالی رخ داد که باشـــگاه 
پرســـپولیس برای جدایی ســـینا اسدبیگی نتوانســـته بود با وی به توافق 
برسد. اما نکته جالب اینکه 24 ساعت بعد از این قضیه رضا درویش 
در واکنش به تصمیم روز آخری سازمان لیگ و فدراسیون فوتبال درمورد 
افزایش سقف قرارداد باشگاه که کمک زیادی به برخی باشگاه ها برای 
نهایی کردن لیست آسیایی شان کرد، مصاحبه تندی را علیه مهدی تاج 
انجام داد و هواداران پرسپولیس نیز موضع گیری شدیدی علیه رئیس 
فدراسیون در فضای مجازی داشتند. پیرو همین اتفاق منصور قنبرزاده 
در نشست خبری خود مدعی شد احتمال دارد با درخواست پرسپولیس 
برای وارد کردن نام اورونوف به لیست سهمیه زیر 23 سال این باشگاه 
موافقت کنند و از سوی دیگر باشگاه های لیگ برتری نیز بتوانند یک 
بازیکن بزرگسال داخلی و یک بازیکن خارجی به لیست تیم شان اضافه 
کنند. به هر شکل باشگاه پرسپولیس در نظر دارد با اسدبیگی جلسه ای 
را تشکیل داده و برای کنار گذاشتن او یا حفظش به توافق جدیدی برسد. 

همهمیدانندهیچکدامازباشگاههایآسیاییسقفقبلیرا
رعایتنکردهبودندولیسوالبیجوابهمچنانکلافسردرگم

درآمدهایتلویزیونیوتبلیغیباشگاههاست

دعوای زرگری روی سقف 

فدراســـیون فوتبال ســـرانجام تصمیم گرفت سقف بودجه باشگاه های 
حاضر در رقابت های آســـیایی را افزایش دهد. اتفاقی که البته حواشـــی 
زیادی به دنبال داشت اما درمجموع می توان آن را اتفاقی مثبت و البته 
دیرهنگام ارزیابی کرد. فدراسیون نشینان اگر تصمیم داشتند سقف بودجه 
را افزایش دهند بهتر بود خیلی زودتر چنین تصمیمی را می گرفتند تا هم 
تیم ها با خیالی راحت تر بتوانند خریدهای خود را انجام دهند و هم اینکه 
چنین هجمه ای علیه آنها ایجاد نشود. با این حال در هفته های اخیر کاما 
مشخص بود که تقریبا تمامی تیم های مدعی از سقف مشخص شده عبور 
کرده اند و هزینه های آنها در فصل جاری بسیار بالاتر از چیزی است که در 
قانون سقف بودجه تعیین شده بود و با این دعوای زرگری که این روزها هم 
در جریان است احتمالا در ادامه فصل باید شاهد شکایت های متعدد 
باشگاه ها از هم بابت عبور از سقف )همانند آنچه در فصل قبل اتفاق 
افتاد و البته درنهایت هم کسر امتیاز دو تیم سپاهان و پرسپولیس منتفی و 
فقط جریمه مالی این دو باشگاه اعمال شد( می بودیم. در چنین اوضاعی 
مدیران فدراسیون تصمیم گرفتند قانون خود را باز هم اصاح کنند تا در 
ادامه مشکات کمتری را در لیگ برتر شاهد باشیم. البته از سوی دیگر 
نباید از این نکته مهم غافل شد که با توجه به حضور این 4 تیم )پرسپولیس، 
( در آسیا و حضور رقبای بسیار قدرتمند در  استقال، سپاهان و تراکتور
این تورنمنت ها منطق حکم می کرد که فرصت بهتری برای تقویت تیم ها 
به آنها داده شـــود تا در ادامه آنها بتوانند نتایج آبرومندی در آســـیا کســـب 
کرده و زنگ تفریح حریفان پرستاره خود نشوند. اگرچه از این زاویه که این 
قانون می تواند مانع ولخرجی و هزینه های سرسام آور باشگاه های دولتی 
و نیمه دولتی در فوتبال شود و به نوعی بالارفتن افسارگسیخته قیمت ها 
در فوتبال را کنترل می کند، می توان از آن دفاع کرد و این تصمیم را اتفاقی 
مثبت برای فوتبال ایران دانست اما نباید این واقعیت را هم نادیده گرفت که 
باشگاه های ما در تورنمنت های قاره ای نیاز دارند تیمی قدرتمند و مدعی 
را روانه مسابقات کنند. با توجه به اینکه کشورهای حاشیه خلیج فارس 
با هزینه های هنگفت ستاره های دنیای فوتبال را به خدمت می گیرند، 
چنین قانونی می تواند دست تیم های ایرانی را برابر آنها ببندد و تبعات 

بدی برای باشگاه های ما در آسیا به دنبال خواهد داشت. 
در فوتبال اروپا مدت هاســـت که بحث فیرپلی مالی مطرح شـــده و یوفا 
به شدت به رعایت آن حساس است. چنین قانونی می تواند در فوتبال ما 
هم اجرایی شود به  شرطی که درآمدهای باشگاه ها مشخص باشد و در 
آن صورت به راحتی می توان مشخص کرد که هر باشگاه در طول فصل 
درصد مشخصی از این درآمد را می تواند برای خرید بازیکن هزینه کند. 
مشکل اما اینجاست که در فوتبال ما هنوز تکلیف حق پخش و همچنین 
درآمدهای جانبی باشگاه ها از قبیل فروش پیراهن، تبلیغات محیطی و 
حتی اسپانسرینگ کاما مشخص نیست. در چنین شرایطی شاید بهتر 
باشـــد فدراســـیون فوتبال به جای قانون سقف بودجه به دنبال راهکاری 
بـــرای تصویـــب قانونی مدون و کامل برای حق  پخش و گرفتن حق خود 
از صداوسیما و همچنین تصویب قانون کپی رایت باشد تا به این شکل 

بتواند بخش عمده ای از مشکات باشگاه ها را حل کند. 

فوتبال ایران

اخبار کوتاه
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